

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱  
Readings in Chinese Poetry 詩詞曲賞析

當期課號	0876	Course Number	0876
授課教師	凌玲	Instructor	,
中文課名	詩詞曲賞析	Course Name	Readings in Chinese Poetry
開課單位	文學欣賞課群(日)	Department	
修習別	選擇必修	Required/Elective	Topics in Literature
學分數	2	Credits	2
課程目標	透過對於詩詞曲之體例分析與作品欣賞，以陶冶學生之品性，並進而修正其對於中國文學的浮面印象，課程中除要求對於詩詞曲之結構有一定之認識外，並將輔以習作、吟唱、觀賞等教學方式，以期能對此一題材有更深刻之認識。	Objectives	Through the learning of traditional Chinese poetry, the course aims to improve students' inner self. It will also remove students' stereotypical impression on Chinese poetry. By writing, singing, and reading poetry, we hope to make students understand the structure and essence of Chinese poetry.
教材	由各小組自行編製/to compile by each groups	Teaching Materials	
成績評量方式	小組課堂簡報及書面報告 40% 上課及出席 20% 期末考 40%	Grading	the groups briefing and the reading report 40% the attitude and the presence 20% the final exam 40%
教師網頁	-		
教學內容	本課程將循著歷史的軌跡,帶領同學欣賞中國古代之詩詞曲名篇,進入詩人及詩歌的世界,體味其情韻,以怡情養性,豐富同學之文學心靈.	Syllabus	This subject will take us follow the track of history, to appreciate the famous Chinese poetry, get into the world of poet and poetry, and to realize the sentiment so as to contribute to our peace of mind or inner tranquility, to enrich the sense of literature of schoolmate.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。